Jabees*

Lífestule

TCMI

Type-C + 3USB AC Travel Adapter



INSTRUCTION MANUAL

HOW TO USE

1. Connect the TCM1 Type-C + 3USB travel adapter to a AC power socket.







2. US/JP/CN/AU/UK plug:

Slide out the plug you need. Make sure to retract the existing plug before switching to a new one.



US/JP/CN



11







Note: Some of the functions may not be able to use due to regional restrictions.

Pull out the EU plug. Make sure the plug is in vertical position.

3. Slide the button to retract the plug; while EU plug need to be pushed down.





- 4. Connect the TCM1 USB travel adapter to your device(s) via USB cable(s) to start charging.
- 5. Unplug the TCM1 USB travel adapter from AC power socket when charging is complete.

Model: TCM1

Specification: Input: 100-240V, 50/60Hz, 6A

Output (3USB): 5V/3.5A (Total) - Each USB 2.4A max

Output (Type-C): 5V/3A (Max.)

AC Max. Power: 660W at 110V. 1380W at 230V

Contains:

- 1. TCM1 Type-C + 3USB AC Adapter
- 2. Free Pouch

WARNING

- 1.Do not dismantle or modify the product;
- 2.Do not store the product in wet conditions:
- 3.Do not keep or use the product near heat sources;
- 4.Do not let water or any other liquid flows into the inside part of the product's interface. This would cause damages to the product;
- 5. Avoid direct sunlight. Keep away from heat source: 6. Avoid high processor load in long running loops or while charging;
- 7. Ensure good ventilation while using;
- 8.In case of overheating, stop using the product.

DISPOSAL OF ELECTRONIC PRODUCTS

- 1.Do not place the product as household waste.
- 2.Please dispose of discarded electronic products properly according to local regulations.
- 3. Jabees encourages you to participate in electronics recycling program.

GUARANTEE

Jabees is a registered trademark of FreeTek International Co, Ltd. Other brands and product names are trademarks of their respective owners. Jabees warrant this product against all defects in material and workmanship for a period of twelve (12) months from the date of original purchase of the product. The conditions of this guarantee and the extent of responsibility of Jabees under this guarantee can be read in the Warranty Card.

Jabees*

TCMI

Tupe-C + 3 USB 旅行充電插座



使用說明

如何操作

1、將TCM1 Type-C+3USB旅行充電插座連接到AC電源







2、美國/日本/中國/澳大利亞/英國插頭:

滑出你需要的插頭。在切換到新插頭之前, 請務必 收回現有插頭。



(1 1

美國/日本/中國













拉起插頭即可使用。確保插頭處於垂直位置。





注意:由於地區限制,某些功能可能不能使用。

3、滑動按鈕可收回插頭;歐盟插頭需要推下去收回。





4、使用USB線連接TCM1插座及您的設備以開始充電。

5、充電完成後,從AC電源插座拔走TCM1插座。

型號:TCM1 產品規格:

輸入: 100-240V, 50/60Hz, 6A

輸出 (3USB): 5V/3.5A (Total) - Each USB 2.4A max

輸出 (Type-C): 5V/3A (Max.)

AC功率負載: 660W at 110V, 1380W at 230V

包裝内容:

1、TCM1 Type-C + 3USB AC 旅行充電插座

2、便攜收納袋

- 1、請勿自行拆開或改裝本產品;
- 2、請勿將本產品存放在潮濕環境中;
- 3、請勿將產品靠近熱源或於熱源附近充電;
- 4、請勿將水或其他液體流入本產品介面內部,導致 本產品損壞;
- 5、避免陽光直接照射;
- 6、使用或充電期間避免長時間運行高耗能的程式;
- 7、請於通風良好的地方使用:
- 8、如出現過熱,請停止使用。

如何處理廢棄電子產品

- 1、請勿將電子產品當成家庭廢棄物丟棄;
- 2、請依當地的法例規定處理廢棄的電子產品;
- 3、Jabees鼓勵您積極參與電子產品回收計畫。

質量保證

Jabees樂蜂是飛利特國際有限公司註冊的商標。其他 品牌和產品名稱是其各自所有者的商標。產品的原始 購買之日起12個月內,如發現產品材料及工藝有缺陷, Jabees樂蜂將予以保修;保修條件和Jabees樂蜂承擔的 責任範圍可參照保修卡。